

**Award of extension of Tender No
78/2016 by Majan Electricity
Company SAOC (Majan)**

**تمديد مناقصة شركة كهرباء مجان
ش.م.ع.م مناقصة رقم 2016/78**

We are pleased to advise the shareholders of Oman Investment and Finance Company SAOG (OIFC) that Majan, as per its letter recived on 15 November 2021, has awarded the extension of Tender No 78/2016 concerning meter reading, bill printing and delivery for water and electricity services and disconnection and connection for electricity services in Majan areas. The extension of the contract will be from 1 January 2022 until 30 June 2022 with the same rates with out change.

يسرنا أن نعلن لمساهمي شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع ("الشركة") أن شركة كهرباء مجان ش.م.ع.م، عبر رسالتها المستلمة في 15 نوفمبر 2021م. قد أخطرت الشركة بتمديد عقد المناقصة رقم 2016/78 والمتعلق بتقديم خدمات قراءة العدادات وطباعة وتوزيع الفواتير لحسابات الكهرباء والمياه وخدمات القطع والاعادة لحسابات الكهرباء بمناطق مجان، ليتمدد العقد من تاريخ 1 يناير 2022 الى 30 يونيو 2022 بنفس الأسعار الحالية دون تعديل.

OIFC expects a reasonable return on this extention.

وتتوقع الشركة عائدا معقولا من هذا التمديد.

Best regards,

مع خالص الشكر والتقدير،

Said Ahmed Safrar
Chief Executive Officer



سعيد أحمد صفرار
الرئيس التنفيذي

